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Zápis č. 12 z jednání Investiční komise RMM  

konaného 19.09.2022 na MěÚ Milevsko, Sažinova 843 

 
Přítomni: Ing. Radek Černý, předseda komise 

 Ing. Bohuslav Beneš 

 Martin Kostínek 

 Ing. Jaroslav Mácha 

 Ing. Václav Pavlečka 

 Jaroslav Peták 

 Kateřina Jarošová, BBus 

 

Omluveni: JUDr. Martin Kupec, Ph.D. 

 Bc. Jan Jedlička 

  

Hosté: Ing. Ivan Radosta, starosta města 

 Ing. Michal Herma, vedoucí OISM 

  

Program: 1. Zahájení a přivítání hostů. 

 2. Zpráva o činnosti IK RMM za r. 2022 a volební období 2018 až 2022  

  3. Různé.        

 

Průběh jednání: 

 

Ad 1: 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Černý v 15:00 hodin, přivítal přítomné včetně hostů, 

omluvil pány JUDr. Martina Kupce, Ph.D. a Bc. Jana Jedličku, a konstatoval, že IK je 

usnášeníschopná. Z minulého zápisu č. 11 nebyly uloženy žádné úkoly a nebyly vzneseny 

žádné připomínky.  

 

Ad 2: 

Předseda IK Ing. Černý uvedl materiál – návrh Zprávy o činnosti IK RMM za r. 2022 a 

volební období 2018 až 2022. Investiční komise neměla k návrhu zprávy připomínky. 

Hlasování: Všichni přítomní členové IK RMM v počtu 6 souhlasí se zněním Zprávy o 

činnosti IK RMM za r. 2022 a volební období 2018 až 2022 a souhlasí s jejím 

předložením do RMM. 

 

Ad 3: 

Slovo bylo předáno panu starostovi Ing. Radostovi, který poděkoval členům za působení a 

práci v investiční komisi. Dále shrnul investiční akce a potřebné větší opravy, které se v 

uplynulém volebním období podařilo v rámci možností finančních prostředků zrealizovat, a 

stav majetku města, který bude vyžadovat další větší investice. Informoval o problému s po 

deštích se tvořící velkou louží u vlakového nádraží a o probíhajících pracech na odstranění 

této závady.  

Ing. Herma seznámil přítomné s aktuálně běžícími investičními akcemi a většími opravami 

jako např. rekonstrukce Klášterního mostu (omítky, komunikace), přičemž podotkl, že je 

potřeba zrestaurovat i sochu sv. Jana Nepomuckého a klasicistní litinový kříž. U mostu je již 

osazeno, po dobu rekonstrukce mostu prozatím neplatné, i dopravní značení se zákazem 

vjezdu vozidel nad 3,5 t. Dále byli členové IK obeznámeni s aktualitami u investiční akce a 

dotace na modernizaci Domu kultury Milevsko, opravami topení na poliklinice, situací 
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s lisem na ČOV, stavem praskající hřbitovní zdi vlivem kořenů vedle rostoucího stromu, 

záměrem na rekonstrukci atletického oválu a výměnu umělého povrchu na fotbalovém hřišti 

na letním stadionu, na kterou bude žádáno o dotaci. Byly zhodnoceny možnosti využívání 

dotací, jejich požadavky a podmínky. 

Ing. Herma uvedl, že je zapotřebí využívat i modernější technologie, které dříve nebyly a 

investice zaměřit především na to, co městu vynaložené prostředky do budoucna zase vrátí, 

předejít tak např. častým opravám havárií na kanalizacích, TUV apod. 

 

Přítomní projednávali také aktuální vývoj cen energií na trhu.  

 

V závěru jednání předseda IK Ing. Černý poděkoval všem členům IK a spolupracujícím 

pracovníkům MěÚ za čtyřletou spolupráci. Tito poděkovali taktéž panu Ing. Černému za 

předsednictví. 

 

S ohledem na končící volební období nebyl stanoven termín dalšího jednání IK RMM.  

 

Jednání bylo zahájeno v 15:00 h a skončeno v 16:30 h. 

 

V Milevsku 19.09.2022 

 

 

 

 

Ing. Radek Černý v. r. 

předseda Investiční komise RMM 

 

 

Příloha: Prezenční listina 

 

 

Zapsala: Kateřina Jarošová, BBus, tajemník IK 


